

Date : June 3, 2021.

التاريخ : 3 يونيو 2021م.

Subject : New Board Member.

A'Saffa Foods SAOG (Company) would like to inform that M/s. Gulf Investment Corporation, one of its major shareholders, has nominated Ms. Areej Muhammad AlKulaib to replace Mr. Fahad Muhammad Al Abdul Qader, its representative on the Board of Directors of the company effective from June 3, 2021.

Ms. Areej AlKulaib Holds a Bachelor in finance from Kuwait University and MBA completed from IE Business School / Madrid. Currently Vice President at Gulf Investment Corporation and covers principal investments primarily focused on Food, Agri sectors across the GCC region. She has more than 15 years of experience in debt capital markets and principal investments/divestments, corporate finance and capital restructuring.

A'Saffa wishes all the very best to Ms. Areej AlKulaib in her role in the company and wishes Mr. Fahad Al Abdul Qader all the best in his future endeavors.

Kind Regards,

Eng. Mohamed Suhail Al Shanfari
Chief Executive Officer

الموضوع : عضو مجلس إدارة جديد

نود الصفاء للأغذية الإفادة بأن مؤسسة الخليج للاستثمار أحد المساهمين الرئيسيين قد رشح الفاضلة / أريج محمد الكليب كممثل لها بعضوية مجلس إدارة شركة الصفاء للأغذية ش.م.ع. خلفا للفاضل/ فهد محمد العبدالقادر وذلك اعتبارا من تاريخ 3 يونيو 2021م.

الفاضلة أريج الكليب حاصله على بكالوريوس التمويل من جامعه الكويت وماجستير في أداره الأعمال من كليه إداره الأعمال مدريد -اسبانيا. تشغل منصب نائب الرئيس في شركه الخليج للاستثمار التي تغطي الاستثمارات الرئيسية التي تركز على قطاعات الأغذية والزراعة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي ولديها أكثر من 15 عاما من الخبرة في أسواق رأس المال والاستثمارات الأساسية وتقييم الأعمال والأصول وإعادة هيكلة رأس المال.

ويتمني مجلس الإدارة للفاضلة/ اريج الكليب التوفيق والنجاح في مهامها بمجلس الإدارة. كما يتمني للفاضل/ فهد العبدالقادر التوفيق في حياته المستقبلية.

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

المهندس/ محمد بن سهيل الشنفرى
الرئيس التنفيذي

